
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Aan de voorzitter van de raad  
van de gemeente Sittard-Geleen  
 
 
 

Born, 7 januari 2021. 
 
 
Betreft: 
Open brief inzake het Sterrebos in Holtum. 
 
 
Geachte voorzitter, 
 

 
Op 18 december 2020 heeft Provinciale Staten Limburg het Provinciaal Inpassingsplan voor 
VDLNedcar vastgesteld. Helaas werd voorbijgegaan aan zienswijzen, die tot inzet hebben 
om het Sterrebos in Holtum te behouden. Daarmee is de weg vrijgemaakt voor afgifte van 
een Omgevingsvergunning, en is ook het lot van dit uniek en spaarzaam stukje natuur en 
oeroude bos bezegeld. 
 
GroenLinks en andere pleitbezorgers voor behoud van het Sterrebos hadden zich 
redelijkerwijs kunnen vinden in het compromis van een “als dan” voorwaarde voor de 
gedeeltelijke kap van het Sterrebos. In dat scenario zou pas tot bomenkap mogen worden 
overgegaan, als er definitief zicht is op de uitbreiding van VDL Nedcar. Het kan en mag niet 
zo zijn, dat het Sterrebos al op voorhand wordt opgeofferd, omdat potentiële klanten van 
VDL Nedcar anders niet tijdig zouden worden bediend. Een boterzacht argument, omdat de 
met bomenkap gepaard gaande vertraging overzienbaar is en daarmee ook geen 
onneembare hindernis opwerpt.  
 
De fractie van GroenLinks wil haar dank betuigen aan al diegenen, die zich hebben sterk 
hebben gemaakt voor het behoud van het Sterrebos, en tegelijkertijd ook blijk geven van 
haar leedwezen over het gevelde doodvonnis. 
 
Om op gepaste wijze afscheid te kunnen nemen van dit dierbare stukje natuur, verzoeken wij 
u om ons enkele weken voorafgaand aan de geplande bomenkap te informeren over de 
datum waarop het vonnis wordt voltrokken. 
 
 
In afwachting van uw reactie verblijf ik namens de GroenLinks fractie, 
 
Math De Loo, 
raadslid Sittard-Geleen. 


